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Z A P I S N I K 
sa 73. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 10. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira 
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor 
“Risnjak-Delnice” d.o.o,  Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica 
Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 
Branka Crnković, djelatnica Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Dražen Rački, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Branka Crnković.  

 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 

ĐULIO JUSUFI 
- Kontinuirano se radilo na rebalansu, te poslovima vezanim uz zaduženje. Očekuje da će 

sljedeći tjedan poslati materijale u HABOR. 
- Napravljeni su tromjesečni financijski izvještaji koji će se danas predati FINI. 
- Registru koncesija pri Ministarstvu financija dostavljena su dva odgovora vezana uz 

koncesije.  
- Napravljen je i poslan tromjesečni izvještaj o stanju kredita. 
- Obaviješteno je Ministarstvo financija o zaduženju KTD Risnjak. 
- Napravljen je RAD 1. 
- Kolegica Pleše Medić jučer i danas prisustvuje seminaru vezanom za javnu nabavu. 
- Napravljen je obračun naknada za Komisiju za statut, Odbor za proračun te za Socijalno 

vijeće.  
 

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Poslano je 167 obavijesti vlasnicima objekata u Supilovoj ulici koji nemaju postavljene 

snjegobrane. Obavijesti će se još poslati vlasnicima objekata u sljedećim ulicama: 
Amerikanskoj, Radićevoj, Frankopanskoj, Školskoj, Zrinskoj i Mesničkoj. 

- Ažuriran je popis komunalne naknade, u Radočaju je napravljena nova izmjera prostora. 
- Izdane su opomene po prometnom redarstvu. Jučer je bilo dosta intervencija u Amerikanskoj 

ulici jer su automobili bili parkirani na nedozvoljenom mjestu. 



- Izvršilo se iskolčenje u Zamostu Brodskom odnosno uvođenje u posjed privatnih osoba. 
- Izdani su računi za najam prostora u zgradi Gradske uprave. 
- Prikuplja se dokumentacija za predstečajnu nagodbu u predmetu Hidroelektre, a vezano za 

potraživanje od komunalne naknade. 
- Tijekom cijelog tjedna komunalni redar sudjelovao je u radu Komisije za energetsku 

učinkovitost. 
- Knjižila se komunalna naknada. S obzirom da je računalo na kojem se obavljaju ti poslovi 

već dotrajalo potrebno je razmisliti o nabavci novog, jer u pitanje dolazi sigurnost 
pohranjenih podataka. 

- Kolegica Kajfeš je prisustvovala sastanku u Opatiji na temu jedinice prometne mladeži. 
- Održan je sastanak s ugovarateljima za čišćenje snijega. Jedan od ugovaratelja upozorio je na 

vrlo oštećenu cestu za Razloge. Ta cesta svake godine "uzima" puno novaca i treba odlučiti 
što napraviti. 

- Zaprimljeni su zahtjevi Lidla za postavu reklama na Supilovoj ulici. Potrebno je odlučiti što s 
reklamama koje su trenutno skinute odnosno da li dozvoliti da budu iste kao i ranije ili da 
budu unificirane.  

- Od Hrvatskih je cesta dobivena obavijest da će cesta za Crni Lug biti zatvorena 9 radnih 
dana. Promet će biti dozvoljen samo u vrijeme odlaska i dolaska na posao odnosno u školu. 

- S obzirom da se približava blagdan Svih svetih kada nam dolazi veći broj prodavača cvijeća, 
postavila je pitanje gdje ih smjestiti. Do sada su koristili prostor Supilove ulice što više nije 
moguće. Gradonačelnik je mišljenja da ih treba smjestiti na prostor tzv. šljunčare odnosno 
pomoćnog nogometnog igrališta gdje imaju dovoljno prostora, pristup i parkiralište. Upućuje 
KTD "Risnjak-Delnice" da o tome obavijesti Goranski sportski centar i Osnovnu školu, te da 
pravovremeno o toj lokaciji obavijesti prodavače. Gordana Piskač navodi da treba razmišljati 
o drugoj lokaciji tržnice, pogotovo "zelene" tržnice, koja više neće moći biti na trgu jer će trg 
biti popločen tlakovcima. Možda bi trebalo razmisliti o lokaciji parkirališta iza zgrade 
Gradske uprave.  

- Redovito se održavaju sastanci s temom rekonstrukcije Supilove ulice, bilo je aktivnosti oko 
obilaska terena te usklađivanja s troškovnicima vezanim za proračun i kredit. Gradonačelnik 
je upitao kakva je dinamika radova? Gordana Piskač navodi da poslovi idu, treba im otprilike 
još tjedan dana za postavu šahti, idući tjedan kreće se s postavom ivičnjaka u donjem dijelu 
ulice, a radi se i na spajanju žljebova.  

- Izdaju se rješenja za nezakonito izgrađene zgrade, posebne uvjete te komunalni doprinos. 
 

GORDANA PISKAČ 
- Jučer je održan sastanak s gospodinom Kraljevićem. 
- S KTD "Risnjak - Delnice" dogovorena je nabava lipa tako da ih oni nabave i posade a Grad 

će izdati narudžbenicu za nabavu sadnog materijala i platit će račun za sadnju. Potrebno je još 
dogovoriti završne detalje za sadnju.  

- Jučer je održan sastanak u Osnovnoj školi I. G. Kovačića u Delnicama s direktorom Škole i 
projektantom. Kako bi smjena rada škole bila što jeftinija predložili su da se učionice smjeste 
u postojećim prostorima, a u potkrovlju da bude administracija, zbornica i eventualno 
knjižnica iz prizemlja čime bi se u prizemlju dobilo još više prostora. Projektantu je potrebno 
otprilike mjesec dana da sabere troškove rekonstrukcije.  

- Izrađeni su predugovori s vlasnicima objekata u Supilovoj ulici koje treba sanirati. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Uvodile su se nove knjige. 
- Održan je sastanak s Marinom Tuhtanom, Jelenom Tihomirović i Sanjom Petrušanec oko 

angažmana za priredbu "Djeca djeci". 
- Učenici 1. i 2. razreda na priredbi će uprizoriti jednu slikovnicu iz 2006. godine.  



- Prisustvovala je radu Stručnog aktiva učitelja hrvatskog jezika u organizaciji Matice hrvatske. 
- Napravljena je konačna verzija pozivnica, informativnog letka i plakata, nedostaju još 

zahvalnice. 
- Izradila je power point prezentaciju za gospodina Laloša. 
- Radi se na Financijskom planu i prijavi na natječaj za javne potrebe kojeg je raspisala PGŽ.   

 
NIKOLA MUVRIN 
- Kose se i održavaju javne površine. 
- U tijeku je izrada novih grobnih mjesta na groblju u Delnicama. Kosi se i uređuje svih 7 

groblja kako bi bili uredni za blagdan Svih svetih. 
- Ponuda za binu u Brodu na Kupi iznosi 32.000 kuna. O tome će obavijestiti MO Brod na 

Kupi. 
- U Crnom Lugu je napravljeno sve što je bilo potrebno po zahtjevu gospođe Trope. Ona sada 

hoće da se pokosi njena privatna površina. 
- U Supilovoj ulici slijedi sadnja 17 novih lipa.  
- Na voznoj plohi kod Policije iscrtana je horizontalna signalizacija. 
- Iscrtana je horizontalna signalizacija kod Policije. 
- Radi se Financijski plan za iduću godinu. 
- Danas je u Radničkom domu književna večer "Od mora do gora", sutra turnir u marjašu. 
- Skulptura pokraj benzinske stanice će se zaštititi zaštitnim premazom. 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- U ponedjeljak je održana sjednica Turističkog vijeća, sljedeća je dogovorena za 13. listopada. 

Napravljen je zapisnik i poslani su pozivi za novu sjednicu. 
- Izrađuju se financijski planovi. 
- HTZ predan je medija plan za udruženo oglašavanje. 
- Državnom zavodu za statistiku prijavljen je turistički promet. 
- Jučer je prisustvovala sastanku vezanom za Memorijalni dan Gorskog kotara. 
- Očekuje ponudu za izradu akcijskog plana. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Tjedan je protekao u znaku Tjedna djeteta. Provodile su se razno-razne aktivnosti po 

skupinama (likovne aktivnosti s porukama djece odraslima, ples). 
- Danas će odgajateljice odigrati predstavu "Ogledalce". 
- Danas će se pridružiti sportskim aktivnostima u organizaciji Društva Naša djece. 
- S Knjigovodstvenim servisom izrađen je prijedlog Financijskog plana za 2015. godinu s 

projekcijama za 2016. i 2017. godinu. Planirano je 3.168.800 kuna od čega bi Grad 
sudjelovao s 2.328.000 kuna. 

- Vrtić će se priključiti programu "Kraći sportski program rada s djecom predškolske dobi". 
 

RAČKI DRAŽEN 
- Ovoga tjedna dogodile su se dvije intervencije. Jedna tehnička - povlačenje kamiona, i jedna 

veća kada je u Donjoj Dobri izgorjela vikendica. 
- Osim redovnih aktivnosti, servisiranja aparata za punjenje boca te motornih pila bilo je 

podosta rada s korpom. 
- Za sutra se planira rušenje triju lipa pokraj Vatrogasnog doma. 

 
BRANKA CRNKOVIĆ 
- Radi se na planu za 2015. godinu. 
- Obavljaju se redovne aktivnosti. 
- Materijal za sanaciju bazena se očekuje sljedeći tjedan. 



 
 
TOMISLAV MRLE 
- Tajnički poslovi te poslovi pisarnice i imovinsko pravni poslovi obavljaju se uobičajenim 

tijekom. 
- Održana je sjednica Socijalnog vijeća pa je potrebno izraditi rješenja. 
- Kolegica Petranović ispravila je podatke Gonga o istraživanju transparentnosti i odgovornosti 

JLS u RH "Lotus 2014". Naime, podaci koji su navedeni za Grad Delnice su netočni i na njih 
je dano 20-ak primjedaba. 

- Skupljaju se teme za novogodišnji broj Besejde. 
- U petak je prisustvovao radu Radne skupine u Saboru vezano uz rješavanje pitanja zemljišnih 

zajednica. Zaključeno je da postoji ustavni temelj za rješavanje ovog pitanja, sve je 
proslijeđeno Odboru za Ustav i Poslovnik koji će dati svoje mišljenje. Upućen je dopis 
županu PGŽ za eventualno održavanje predavanja u Delnicama s aspekta zemljišnih 
zajednica. 

- Na temu info punkta za četvrtak, 16. listopada, sazvan je sastanak. 
- Udruga gradova RH izvijestila nas je da je po hitnoj proceduri u Sabor upućen Zakon o 

regionalnom razvoju. Mole JLS da dostave svoje stavove.  
- Završene su aktivnosti oko prijave državnog ispita za 7 osoba koje su na stručnom 

osposobljavanju u Gradu. 
- Od Udruge "Logopedi bez granica" dobili smo pismo namjere. Obzirom da se radi o 

stručnom pitanju zamolili smo stručne osobe da daju mišljenja. 
- U ponedjeljak je sa zamjenicom gradonačelnika i kolegicom Kajfeš posjetio Grad Opatiju. 

Dobivene su korisne i konkretne informacije vezane uz organizaciju prometne mladeži.  
- Upućen je dopis odborima vezano za suradnju i organizaciju civilnog društva. Povratna 

informacija došla je od predsjednice Odbora za rad, zdravstvo i socijalnu politiku, Jelene 
Pavić Mamula, koja isto podržava. 

- Ostavina Polić: izrađeni su službeni dopisi za banke vezano uz prijenos sredstava. Od Grada 
Zagreba dobivena su Rješenja za komunalnu i vodnu naknadu. 

- Započele su aktivnosti oko uvođenja portira u hol zgrade. Prvi kontakt napravljen je s 
kolegicom u Opatiji no oni to pitanje imaju riješeno putem zaštitarske firme. Upućen je i upit 
Udruzi gradova da nam pomognu kako to riješiti putem namještenika. Također, dobili smo 
podatke iz nekoliko JLS o njihovoj organizaciji. 

- Nakon konzultacija i dogovora napravljen je prijedlog Ugovora prema TZ vezano uz prodaju 
knjige gospodina Laloša. 

- U ranije izrađen Sporazum vezan uz donaciju Janet Majnarich ugrađeni su zahtjevi izvršitelja 
oporuke, isti su proslijeđeni i Uredu župana te čekamo njihovo očitovanje. 

- Sudjelovao je u ispunjavanju ankete Instituta  za turizam o razvoju kulturnog turizma JLS. 
- HČSP Delnice uputila je prijedlog za dodjelu imena novom trgu (na ulazu u Supilovu ulicu) 

imenom poginulog hrvatskog branitelja Vlastimira Corela. Priprema se dopis za nadležno 
Povjerenstvo, izrađen je prijedlog odluke za Gradsko vijeće a danas će s predsjednicom 
Povjerenstva dogovoriti sjednicu na kojoj će se razmotriti ovaj prijedlog. 

 
 
Dovršeno u 9,00 sati. 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar     Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 



 
 


